


INNEBANDY 	Sektionsmöte Mötesanteckningar 2023-09-03 17.30-19.30 Liljahallen
--	--

Närvarande: Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Daniel Wiklund, Peter Albinsson, Katarina Eriksson

Ärende	Notering	Ansvar
Föregående protokoll	Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.	
Budget	Ser bra ut. Lokstödet är nu godkänt. Vi har beställt lite frivaror. Vi har några sponsorer på gång.	
Utvärdera ledarupptakt	Jättebra att innebandyförbundet var på plats och berättade om sitt arbete. Vi tycker att vi fick med alla punkter på mötet som vi borde ha med.	
Uppstart F16	Söndag 1/10 kl 9.00-10.00, dam utv jobbar och (Catarina R och Peter jobbar) Söndag 15/10 kl 9.00-10.00 Kan dam utv jobba även idag? (Katarina, Maud och Stina jobbar) Utskickerna är snart klara, skickas då på tryck till kansliet. Sedan delar Katarina ut dem på Vegaskolan, Vännäsby och i Hällfors Vi lägger även ut inbjudan på deras hemsida Vi behöver kolla om de har fått tag i sin lagväska och fylla på den med allt de behöver. P16 hälsar att de bara vill börja träna, inte ha någon uppstart.	
Lagfördelning	Herrlaget; Stina Herrar utveckling; Maud Damer utveckling; Katarina E F09/10; Stina P10/11; Katarina E F11; Peter F12; Catarina R P12; Daniel F13; Peter P13; Maud F14; Catarina R	

	<p>P14; Daniel F15; Catarina R P15; Peter F16; Maud P16; Daniel Parainnebandy; Katarina E, Stina Målvaktsträning; Stina, Katarina E</p> <p>Om man inte kan svaret på de frågor man får av de olika lagen får man be att få återkomma efter att man har tagit reda på svaret.</p>	
Halltider - byta	Kan F09/10 och F11 byta tider med varandra, rakt av?	
HLR 10/9	Kallelse är utskickad till alla ledare, vi hoppas att många kommer. Det är kl 18-20 i lilla Hammarhallen och fiket.	
Ansöka om pengar från Östen Berglunds fond	<p>Vi kommer att ansöka om pengar för att få asfalt utanför utomhussargen.</p> <p>Vi behöver ansöka om pengar till parainnebandyn, eftersom vi tror att vi får fler spelare i år.</p>	
Utomhussarg	Målen kommer till veckan. Ska vi ha en invigning efter att målen har kommit? Vi funderar vidare på när, var och hur?	

Mixcup	<p>8/10 - herrlaget jobbar på mixcupen Alla vi i sektionen jobbar hela dagen och hjälper till med det som behövs. Samling kl 9.00 för oss i sektionen kl 9.30-11.30 har vi mixcup för; F15, P15, F14, P14, F13, P13 och de spelar på 2 små planer, med 3 mot 3 spel kl 12.00-14.00 har vi mixcup för; F12, P12, F11, P10/11, F09/10 och de spelar på fullstor plan och 5 mot 5. Vi önskar att vi har några som vill vara målvakter under eftermiddagen.</p>	
Cup för 16-lagen till våren	<p>Den 16-17e mars är det fullbokat med matcher i Hammarhallen så det kanske blir svårt. Vi behöver prata ihop oss med Per och Henrik på förbundet om denna helg och är det bara OK för dem så bokar vi in cupen.</p> <p>Vi pratar med förbundet och hoppas att vi får köra dessa datum.</p>	
Träff ang matchklocka och IBIS	<p>17/10 kl 19.30 i Hammarhallen för alla som känner att de vill ha extra instruktioner runt det.</p>	
Övriga frågor	Inga övriga frågor	

Noterats av Katarina E